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Interpelacja 

Dotyczy: Przebudowy torów łuczniczych na obiekcie MOSiR w Zgierzu, ul. Wschodnia 2. 

Szanowny Panie Prezydencie 

W nawiązaniu posiedzenia Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, która odbyła się w dniu 

16.06.2025 r., proszę przekazanie, udostępnienie dokumentu, o którym wspomniał Prezydent 

Bohdan Bączak tj. pozytywnej opinii Polskiego Związek Łuczniczego projektowanej i zrealizowanej 

przebudowy torów łuczniczych na obiekcie MOSiR w Zgierzu, ul. Wschodnia 2. 

Ponadto proszę o informację, czy inwestycja związana z przebudową torów łuczniczych i instalacją 

balonu pneumatycznego została ostatecznie zakończona i uzyskała wszelkie niezbędne odbiory 

techniczne? 

Powyższe jest ważne z uwagi na pojawienie się ponownie rozwiązania w granicy strzałochronu 

jakim jest odeskowanie mini wału z wyraźnymi prześwitami. Rozwiązanie odeskowania było 

podnoszone podczas wizyty radnych na obiekcie w ubr., podczas którego zwrócono uwagę: 

• na zlą dostępność wyciągania strzał (oraz łamanie strzał), 

• niską trwałość rozwiązania (bieżąca konserwacja drewna i związane z nią docelowe koszty 

vs rozwiązanie o jakim wspominaliśmy czyli maty zabezpieczające), 



• nie wspominając o bezpieczeństwie wokół hali pneumatycznej. 

Dodatkowo widoczne są częściowe braki murawy pomimo dosiewu trawy po zakończeniu 

przebudowy torów. 

Z poważaniem 

Tomasz Dziedzic 


